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Α. ΕΙΔΙΚΟΣ ΦΟΡΟΣ ΚΑΤΑΝΑΛΩΣΗΣ ΚΑΙ ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΗ ΑΠΟΘΗΚΗ 

 
Έπειτα από συντονισμένες και διαρκείς παρεμβάσεις του Συνδέσμου Ελληνικού Οίνου, 

εξεδόθη Υπουργική Απόφαση με την οποία χορηγήθηκε παράταση έως την 31.03.2021 

στους Μικρούς Οινοπαραγωγούς για την υποβολή στα τελωνεία αιτήσεων επιστροφής ή 

διαγραφής του Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης για αποθέματα κρασιού, τα οποία δεν είχαν 

διατεθεί στην κατανάλωση έως και την ημερομηνία κατάργησης του φόρου. 

Περαιτέρω, εστάλη η από 13.09.2021 επιστολή στη Γενική Διεύθυνση Τελωνείων και 

Ειδικών Φόρων Κατανάλωσης, με την οποία επικοινωνήσαμε τα προβλήματα που 

δημιουργεί η υποχρεωτικότητα ένταξης του συνόλου των οινοποιητικών εγκαταστάσεων 

στην φορολογική αποθήκη, αιτούμενοι ταυτοχρόνως να επανεξεταστεί το όλο καθεστώς και 

να περιοριστεί η φορολογική αποθήκη στον χώρο όπου φυλάσσεται το τελικό προϊόν. 

 

 
Β. ΕΛΕΓΧΟΙ ΣΤΟΝ ΤΡΥΓΟ - ΛΑΘΡΕΜΠΟΡΙΑ ΟΙΝΟΥ 

 
Ο Σύνδεσμος προέβη και αυτή τη χρονιά σε ενημερώσεις όλων των Φορέων αναφορικά με 

την αναγκαιότητα εντατικοποίησης των ελέγχων κατά τη διάρκεια του τρύγου, 

κινητοποιώντας το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης, το Υπουργείο Οικονομικών και το 

ΣΔΟΕ. 

 

 
Γ. ΕΡΓΟΣΗΜΟ 

 
Ιδιαίτερη μέριμνα επέδειξε και φέτος ο Σύνδεσμος προκειμένου να δοθεί επιτέλους η 

δυνατότητα στις κεφαλαιουχικές οινοποιητικές επιχειρήσεις να αμοίβουν και αυτές τους 

εργάτες γης με εργόσημο. Ήδη την 22.01.2021 απεστάλη σχετική επιστολή στον Υπουργό 

Εργασίας και στην Κοινοβουλευτική Ομάδα της Νέας Δημοκρατίας. Στην συνέχεια και 

κατόπιν τροπολογίας που κατέθεσε το ΠΑΣΟΚ για το ζήτημα αυτό, ο Σένδεσμος απέστειλε 

την 19.07.2021 επιστολές σε όλα τα κόμματα του Κοινοβουλίου καλώντας τα να την 

υπερψηφίσουν. Πλην, τελικώς, η εν λόγω τροπολογία τελικά καταψηφίστηκε. Ο Σ.Ε.Ο, 

συνεχίζει τις προσπάθειές του για την ικανοποίηση αυτού του δίκαιου αιτήματος. 
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Δ. ΕΠΙΣΗΜΑΝΣΗ – ΚΑΘΕΣΤΩΣ ΠΟΠ/ΠΓΕ 

 
Σχετικά με την επισήμανση των οίνων, ο Σύνδεσμος προσπάθησε να αντιμετωπίσει τα 

προβλήματα που αντιμετώπισαν αρκετοί οινοποιοί από την χρήση στις ετικέτες τους των 

ενδείξεων CLOS και DOMAINE, καθόσον ορισμένες ΔΑΟΚ εξεδήλωσαν την άρνησή τους να 

τις εγκρίνουν. Ειδικότερα, το ΥΠΑΑΤ σε συνέχεια σχετικής επιστολής που απέστειλε η 

Ευρωπαϊκή Επιτροπή για την χρήση των παραπάνω ενδείξεων, ζήτησε την μη παροχή 

έγκρισης σε ετικέτες ελληνικών οίνων που φέρουν τις εν λόγω ενδείξεις. Την 22.02.2021 ο 

Σύνδεσμος ζήτησε από το ΥΠΑΑΤ να δώσει μια εύλογη προθεσμία στα οινοποιεία ώστε να 

μπορέσουν να συντονίσουν τις περιατέρω ενέργειές τους. Εν συνεχεία, ο Σύνδεσμος, 

δεδομένης και της μη απάντησης εκ μέρους του ΥΠΑΑΤ, υπέβαλε αίτημα παροχής 

γνωμοδότησης προς το Ευρωπαϊκό Γραφείο Διανοητικής Ιδιοκτησίας προκειμένου να 

αποφανθεί επί του ζητήματος της χρήσης των ενδείξεων αυτών σε ευρωπαϊκά εμπορικά 

σήματα. Την πρωτοβουλία του αυτή γνωστοποίησε με επιστολή στο ΥΠΑΑΤ. Το 

συμπέρασμα της γνωμοδότησης τουΕυρωπαϊκού Γραφείου γνωστοποιήθηκε περαιτέρω στο 

ΥΠΑΑΤ, ενώ ζητήθηκε εκ νέου με επανειλημμένες επιστολές (18.04.2021, 06.07.2021 και 

13.09.2021) ζητήσαμε από το Υπουργείο να προσέλθει σε συζήτηση με τον Σύνδεσμο για 

την εξεύρεση λύσης ή πάντως να δώσει μια άτυπη περίοδο χάριτος στις οινοποιητικές 

επιχειρήσεις ώστε να προβούν σε επανασχεδιασμό των δράσεών τους. Όλες μας οι 

επιστολές ωστόσο έμειναν χωρίς απάντηση. 

Ο Σύνδεσμος, στις 03.02.2021, με επιστολή στην οικεία Διεύθυνση του ΥΠΑΑΤ εξέθεσε 

αναλυτικά τις προτάσεις του σχετικά με την τροποποίηση της Υπουργικής Απόφασης που 

αφορά στις ΠΟΠ και ΠΓΕ επισημαίνοντας κυρίως την ανάγκη να συμπεριληφθεί εκ νέου η 

ποικιλία Αγιωργήτικο μεταξύ εκείνων που δεν δύνανται να αναγραφούν σε μονοποικιλιακό 

οίνο, να επεκταθεί ο μηχανισμός ελέγχου των ετικετών στο σύνολο των οίνων χωρίς 

γεωγραφική ένδειξη και όχι μόνο στους «ποικιλιακούς», να δοθεί αρμοδιότητα στον ΕΦΕΤ 

να προβαίνει σε έλεγχο νομιμότητας των ετικετών και η ευθύνη της ακρίβειας της δήλωσης 

συγκομιδής να βαρύνει τον αμπελουργό και όχι τον οινοποιό. 

Τέλος, ο Σύνδεσμος διοργάνωση την 02.11.2021 διαδικτυακό Master class με θέμα 

«Ψηφιακή πλατφόρμα U-Label: Τρόπος λειτουργίας και προοπτικές», στο οποίο εισηγητής 

ήταν ο Γενικός Διευθυντής της CEEV Dr. Ignacio Sanchez Recarte. 



6  

 

Ε. ΑΜΠΕΛΟΥΡΓΙΑ – ΠΟΙΚΙΛΙΕΣ – ΦΥΤΕΥΣΕΙΣ 

 
Ο Σύνδεσμος με την από 13.09.2021 επιστολή του στο νέο Υπουργό ΑΑΤ υπενθύμισε την 

εκκρομότητα της έκδοσης απόφασης αναφορικά με τον Εθνικό Κατάλογο Ποικιλιών, 

Υποκειμένων και κλώνων αμπέλου. Εν τέλει, με την απόφαση της 02.03.2022, υπογράφηκε 

ο Εθνικός Κατάλογος ποικιλιών, υποκειμένων και κλώνων αμπέλου, ικανοποιώντας ένα 

πάγιο αίτημα του Συνδέσμου και του κλάδου. 

 

 
ΣΤ. ΠΡΟΒΟΛΗ – ΠΡΟΩΘΗΣΗ ΤΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ ΟΙΝΟΥ 

 
1. Το Δ.Σ. του Συνδέσμου Ελληνικού Οίνου αποφάσισε να θέσει σε επαναλειτουργία την 

Επιτροπή προβολής και προώθησης η οποία τώρα ονομάζεται Επιτροπή Προβολής, 

Προώθησης και Αγορών (ΕΠΠΑ) τον Σεπτέμβριο του 2021. 

Η ΕΠΠΑ έχει ήδη συνεδριάσει τρεις φορές με θέματα: 

• Την επικαιροποίηση του Marketing Plan του ελληνικού κρασιού 
 

• Την αγορά της Ελλάδας (ακτινογραφία κλάδου, διαφαινόμενες τάσεις, 
προτεινόμενες δράσεις) 

 

• Διοργάνωση εκδηλώσεων και υποβολή προγράμματος στις κυριότερες 
αγορές του εξωτερικού 

 
2. Επίσης ο Σύνδεσμος απέσειλε επίσημη πρόταση προς την ΕΔΟΑΟ για την δημιουργία 

Marketing Board για το Ελληνικό κρασί. 

3. Ο Σύνδεσμος προχώρησε στον συντονισμό Προγράμματος για την προώθηση των 

ελληνικών οίνων στο Ηνωμένο Βασίλειο. 

4. Κοινοποιήθηκαν στα μέλη του Συνδέσμου ενδιαφέροντα στοιχεία που αφορούν την 

εξέλιξη και τα αποτελέσματα των πωλήσεων εμφιαλωμένου κρασιού τόσο στην εσωτερική 

όσο και την εξωτερική αγορά για το έτος 2020 έπειτα από συγκέντρωση και επεξεργασία 

των δεδομένων αυτών από στελέχη του Συνδέσμου. 

5. Ο Σ.Ε.Ο. έδωσε την αιγίδα του στον διαγωνισμό εμφιαλωμένων οίνων που διοργανώνετε 

με την επωνυμία 50 Great Greek Wines. 
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6. Υπήρξε σταθερή επικοινωνία με γραφεία δημοσίων σχέσεων σε ΗΠΑ, Καναδά και 

Ηνωμένο Βασίλειο με στόχο την δημιουργία αξιόπιστων προτάσεων προβολής στις 

σημαντικές αυτές αγορές 

7. Υποβολή πρότασης ΣΕΟ για το πρόγραμμα προβολής των Wines of Greece σε Τρίτες 

χώρες και Εσωτερική αγορά, Αύγουστος-Σεπτέμβριος 2021 

8. Σύνταξη πρότασης ΣΕΟ για τροποποίηση του προγράμματος προβολής σε Τρίτες χώρες 

της ΕΔΟΑΟ & αναθεώρηση προϋπολογισμού (πριν από την τελική υποβολή του), 

Σεπτέμβριος 2021 

9. Ημερίδα ΣΕΟ στο πλαίσιο του Χάρτη των Γεύσεων με θέμα: Σχεδιάζοντας το μέλλον του 

Ελληνικού κρασιού (27.11.21): Παρουσίαση του Marketing Plan του ελληνικού κρασιού 

2021-2025 και της Ψηφιακής ετικέτας 

 

 
Ζ. ΟΙΝΟΤΟΥΡΙΣΜΟΣ 

 
Με την ενεργό συμμετοχή του Σ.Ε.Ο.   η Εθνική Επιτροπή Οινοτουρισμού, με Πρόεδρο την 

Μ. Τριανταφυλλοπούλου, Αντιπρόεδρο του Σ.Ε.Ο., μέσα από τις συνεχείς και στοχευμένες 

ενέργειες κατόρθωσε να εξασφαλίσει ένα διατοπικό πρόγραμμα το οποίο 

χρηματοδοτείται από το ΥΠΑΑΤ. 

Το πρόγραμμα ανακοινώθηκε επίσημα από τον ΥπΑΑΤ και το συνολικό ποσό που θα 

δαπανηθεί για την ανάπτυξη, προβολή και προώθηση   του Ο.Τ. ανέρχεται στις 560.000 

ευρώ 

Επίσης με τη παρουσία της Υφυπουργού Τουρισμού επικαιροποιήθηκε το Μνημόνιο 

Συνεργασίας με το Ξενοδοχειακό Επιμελητήριο Ελλάδας .Στόχος να συνεργαστούν με 

στόχο την αναβάθμιση της οινικής εμπειρίας και της εμπειρίας φιλοξενίας στη χώρα μέσω 

της ανάδειξης του Επώνυμου Ελληνικού Κρασιού ως συγκριτικού πλεονεκτήματος για τη 

διαφοροποίηση του τουρισμού και την ενίσχυση της τοπικής κατά περιοχή οικονομίας. 
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Η. ΠΑΡΟΧΗ ΣΥΜΒΟΥΛΩΝ ΣΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ 

 
O Σύνδεσμος στέκεται καθημερινά στο πλευρό των μελών του και έρχεται σε επαφή με τις 

αρμόδιες αρχές προκειμένου να δώσει στην συνέχεια οδηγίες μέσω ενημερωτικής 

εγκυκλίου στα μέλη του για φλέγοντα πρακτικά θέματα, όπως: 

- Ενημερωτική επιστολή σχετικά με τις επιπτώσεις της COVID-19 στην οινοπαραγωγή σε 

παγκόσμιο και εθνικό επίπεδο. 

- Παροχή οδηγιών για την προστασία των εμπορικών σημάτων στο Ηνωμένο Βασίλειο μετά 

το BREXIT. 

- Ενημέρωση των μελών για απάτη που συντελείται μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου και 

αφορά στη γνωστοποίηση σε πελάτες οινοποιών ψευδών τραπεζικών λογαριασμών για 

κατάθεση χρημάτων. 

 

 
Θ. ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΕ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΓΙΑ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗ ΚΑΙ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΣΗ ΓΝΩΣΕΩΝ 

ΔΕΞΙΟΤΗΤΩΝ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΟΝ ΤΟΜΕΑ ΤΗΣ ΑΓΡΟΔΙΑΤΡΟΦΗΣ 

Ο Σύνδεσμος Ελληνικού Οίνου έλαβε την απόφαση να συμμετάσχει εκ νέου στην 

Πρόσκληση του ΕΠΑΝΕΚ 024 για κατάρτιση και πιστοποίηση των εργαζομένων στον κλάδο 

της αγροδιατροφής. Η ανάπτυξη των γνώσεων και δεξιοτήτων στον συγκεκριμένο τομέα 

είναι ύψιστης σημασίας καθώς αναπτύσσεται ήδη το κομμάτι του οινοτουρισμού, τομέας 

όπου η χώρα μας έχει μικρή εμπειρία και τεχνογνωσία. 

Στο Πρόγραμμα κατατέθηκαν 4.333 αιτήσεις και επελέγησαν 1.210 άτομα. 

Δημιουργήθηκαν 51 τμήματα από 86 ώρες μαθημάτων το κάθε τμήμα. 

Τα θεματικά αντικείμενα ήταν τα κάτωθι: 
 

1. “Ψηφιακό Μάρκετινγκ και Ηλεκτρονικό Εμπόριο" 
 

2. "Τεχνικές Παραγωγής Ασφαλών και Ποιοτικών Τροφίμων-Ποτών" 
 

3. "Συστήματα Διαχείρισης Ασφάλειας και Ποιότητας Τροφίμων" 
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Ι. ΕΚΠΡΟΣΩΠΗΣΗ ΤΟΥ ΚΛΑΔΟΥ ΕΝΩΠΙΟΝ ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΦΟΡΕΩΝ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ ΚΑΙ 

ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΗΣ ΑΜΠΕΛΟΥΡΓΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ 

Ο Σύνδεσμος Ελληνικού Οίνου πραγματοποίησε συναντήσεις με την νέα πολιτική ηγεσία 

του ΥπΑΑΤ, στελέχη της Διοίκησης, και εκπροσώπους κομμάτων στους οποίους και 

παρέδωσε τις θέσεις του Συνδέσμου για την ολική μεταρρύθμιση του αμπελουργικού 

τομέα. 

Επιπλέον, ο Σ.Ε.Ο. συμμετέχει αδιάλειπτα στις εργασίες της Κεντρικής Επιτροπής 

Προστασίας Οινοπαραγωγής (Κ.Ε.Π.Ο.), στην ομάδας εργασίας για την ταξινόμηση 

ποικιλιών αμπέλου, στην   ομάδα εργασίας για την επεξεργασία νομοθετικών προτάσεων 

για την αμπελουργία... 

 

 
ΙΑ. ΕΚΠΡΟΣΩΠΗΣΗ ΤΟΥ ΚΛΑΔΟΥ ΣΕ ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΚΑΙ ΔΙΕΘΝΕΣ ΕΠΙΠΕΔΟ 

 
Ο Σύνδεσμος Ελληνικού Οίνου είναι πλήρες μέλος του Comité des Entreprises Viticoles 

Européennes (CEEV), δηλαδή της ευρωπαϊκής ομοσπονδίας των οινοπαραγωγικών 

επιχειρήσεων και με την ιδιότητα αυτή συμβάλλει στην διαμόρφωση των ευρωπαϊκών 

κανόνων του αμπελοοινικού κλάδου. Ειδικότερα, ο CEEV ως ομάδα πίεσης 

διαπραγματεύεται με την Ευρωπαϊκή Επιτροπή τους κανόνες της κοινής οργάνωσης της 

αγοράς οίνου. 

Ειδικότερα, ο Σ.Ε.Ο. συμμετέχει τακτικά στις συνεδριάσεις των εξής επιτροπών της CEEV: 

• LEX (θεσμών & ευρωπαϊκών θεμάτων) 

• COMEX (εμπορικά θέματα αγορών) 

• ENVI (περιβάλλοντος και καινοτομίας) 

• VS (κρασί & υγεία) 

• FISC (φορολογικά) 

• Επιτροπή για στήριξη αμπελοοινικού τομέα λόγω COVID-19 

• SUSTAINABILITY (νέα επιτροπή που ασχολείται με θέματα Βιωσιμότητας), 

 

 
καθώς και σε: 
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• Club of Directors της CEEV 

• Γενικές Συνελεύσεις της CEEV 

• Συνεδριάσεις της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Διαλόγου για το κρασί (CDG Wine) 

 

 
Την τελευταία χρονιά το ενδιαφέρον εστιάστηκε παρακολούθηση του θέματος κρασί και 

υγεία και ειδικότερα των συνεδριάσεων της Επιτροπής BECA (σχέδιο για την καταπολέμηση 

του καρκίνου). Ειδικότερα, υπήρξε ενημέρωση και ενεργοποίηση των Ελλήνων 

Ευρωβουλευτών για την ψήφιση απαραίτητων για τη βιωσιμότητα του ευρωπαϊκού 

αμπελοοινικού τομέα τροπολογιών. 

Ο ΣΕΟ συμμετέχει τακτικά σε διαβουλεύσεις της Ευρωπαϊκής Επιτροπής που αφορούν στον 

τομέα του οίνου όπως πχ για την προώθηση των προϊόντων αγροδιατροφής, την 

φορολογική αναθεώρηση κλπ. 

Επιπλέον, ο Σ.Ε.Ο. μετέχει αδιάλειπτα στις εργασίες του Διεθνούς Οργανισμού Αμπέλου και 

Οίνου (OIV), παρακολουθώντας και συμβάλλοντας στην εξέλιξη της αμπελοοινικής 

νομοθεσίας σε διεθνές επίπεδο. Στις πρόσφατες εργασίες του, ο Διευθυντής του 

Συνδέσμου, κατόπιν προτάσεως του ΣΕΟ προς το ΥπΑΑΤ εξελέγη Αντιπρόεδρος της 

Επιτροπής Εμπειρογνωμόνων Δίκαιο και Ενημέρωση Καταναλωτή (DROCON) του OIV. 

 

 
ΙΒ. ΝΟΜΙΚΗ ΕΚΠΡΟΣΩΠΗΣΗ ΤΟΥ ΚΛΑΔΟΥ 

 
Σύμφωνα με το καταστατικό του, ο Σύνδεσμος Ελληνικού Οίνου προασπίζεται τα 

συμφέροντα του κλάδου ενώπον δικαστικών και διοικητικών οργάνων. Με αυτή την 

ιδιότητα, ο Σύνδεσμος ανέλαβε τις εξής δράσεις: 

- Νομική υποστήριξη στις προσπάθειες της ΕΝΟΑΒΕ για την παρεμπόδιση της χρήσης 

της ΠΓΕ « Μακεδονία » στην Prowein για οίνους από την πΓΔΜ. 

- Συντονισμός ενεργειών για την αναγνώριση ομάδων διαχείρισης και προστασίας 

ΠΟΠ/ΠΓΕ 

- Επιστολή διαμαρτυρίας σε αλυσίδα σούπερ μάρκετ για την παράνομη χρήση του 

όρου «κτήμα» επί καταλόγου προσφορών οινικών προϊόντων 
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- Συμμετοχή σε διαβούλευση του Υπουργείου Εθνικής Οικονομίας και θέση του 

Συνδέσμου υπέρ της αναγνώρισης της ιδιότητας «μικρού οινοποιού» που επιτρέπει, 

βάσει της οδηγίας 2020/1151, τον χαμηλότερο συντελεστή ΕΦΚ στα κράτη μέλη που 

εφαρμόζουν θετικό συντελεστή ΕΦΚ και προβλέπουν σχετική ειδική μεταχείριση. 

- Παραστάσεις, επιστολές και συντονισμός ενεργειών με άλλους συναφείς κλάδους, 

σχετικά με το ζήτημα της ενδεχόμενης επιβολής συστήματος εγγυοδοσίας (DRS) για 

γυάλινες φιάλες. 

 

 
ΙΓ. ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ 

 
O Σύνδεσμος Ελληνικού Οίνου θέτει ως προτεραιότητα την ενημέρωση των μελών του, των 

οινοποιών και των αμπελουργών, των δημοσίων αρχών, των πολιτικών δυνάμεων αλλά και 

του καταναλωτικού κοινού ως προς τις θέσεις του και τις εξελίξεις του κλάδου. 

Για τον λόγο αυτό ο Σύνδεσμος : 

- ανανεώνει σε τακτική βάση την σελίδα Facebook (6.310 φίλοι) 

- έχει αποστείλει τουλάχιστον 15 δελτία τύπου τον τελευταίο χρόνο 

- πραγματοποίησε συνέντευξη τύπου για τα φλέγοντα θέματα του κλάδου (9.3.2022) 

- διατηρεί μόνιμη στήλη ενημέρωσης στο περιοδικό Wine Trails 

- το νέο, πλήρως ανανεωμένο site του Συνδέσμου βρίσκεται στο στάδιο της 

ολοκλήρωσής του, κατόπιν συνεργασίας με την Vinetum. 

 
 

ΙΔ. ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΣΕΟ ΜΕ «BURGUNDY SCHOOL OF WINE & SPIRITS BUSINESS » 

 
Όπως και πέρυσι, ο Σ.Ε.Ο. συνέχισε και διεύθυνε την κατ’ αποκλειστικότητα συνεργασία του 

με την κορυφαία Σχολή Οινικού Μάρκετινγκ της Βουργουνδίας «Burgundy School of Wine & 

Spirits Business» που εδρεύει στη Dijon και έχει στόχο να βοηθήσει κυρίως μικρές 

δυναμικές οινοποιητικές μονάδες – μέλη του Συνδέσμου να διεισδύσουν με επιτυχία σε 

αγορές του εξωτερικού. 6 νέες οινοποιητικές επιχειρήσεις, μέλη του Συνδέσμου μετείχαν 

στο φετινό πρόγραμμα. 
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ΙΕ. ΣΥΜΒΟΛΗ ΣΤΗ ΣΥΖΗΤΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΜΕΛΛΟΝ ΤΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ ΚΡΑΣΙΟΥ 

 
Διοργάνωση συνεδρίασης με θέμα τα κρασιά ήπιων παρεμβάσεων με στόχο την ανταλλαγή 

απόψεων με μέλη του ΣΕΟ και την εξαγωγή χρήσιμων συμπερασμάτων για τη χάραξη 

στρατηγικής (16.12.2021). 

 

 
ΙΣΤ. ΕΡΓΑΣΙΕΣ ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΝΟΜΟΘΕΣΙΑΣ ΚΑΙ ΘΕΣΜΩΝ 

 
Η Επιτροπή Νομοθεσίας και Θεσμών είναι αρμόδια για τη μελέτη των δυνατοτήτων 

εκσυγχρονισμού της αμπελοοινικής νομοθεσίας, την θεσμική οργάνωση του κλάδου και την 

διατύπωση προτάσεων για το εθνικό και το ευρωπαϊκό θεσμικό και κανονιστικό πλαίσιο 

του κλάδου. 

Η Επιτροπή εκπόνησε ή επεξεργάζεται σήμερα θέσεις για την αναμόρφωση της ΚΥΑ σχετικά 

με τους οίνους ΠΟΠ/ΠΓΕ/ποικιλιακούς και μια σειρά από θέματα, όπως: 

1. Ομάδες διαχείρισης και προστασίας ΠΟΠ/ΠΓΕ 

2. Ταινίες ελέγχου 

3. Νέα κριτήρια αδειών φύτευσης 

4. Μετατροπή δικαιωμάτων φύτευσης σε άδειες φύτευσης 

5. Διαμόρφωση πρότασης για την αντιμετώπιση του κατακερματισμού αμπελώνων και 

αναμόρφωση φόρου κληρονομίας 

6. Καθεστώς Αμπελουργού – Οινοποιού 

7. Αναμόρφωση ΚΕΠΟ 

8. Τροποποίηση Υ.Α. για ενδείξεις αμπελουργικής εκμετάλλευσης 

9. Εκσυγχρονισμός των ελέγχων από το αμπέλι ως την πώληση του προϊόντος και 

ενίσχυση της ιχνηλασιμότητας 

10. Θέσπιση αποτελεσματικών διαδικασιών ελέγχου νομιμότητας οινικών ετικετών 

11. Καθεστώς κινητής εμφιαλωτικής… 


